



SeniorenVereniging Rijen

## Verslag bijeenkomst Besturen Activiteitengroepen en leden van het bestuur van SV-Rijen.

dd. 26 februari 2014.

1. Opening: Carel.  
Hij meldt vergissingen in de begintijden van deze bijeenkomst en van de Algemene Vergadering op 12 maart. De tijd voor de Algemene Vergadering is 13.30 uur. Zegt het voort.
2. Vaststelling agenda: akkoord.
3. Verslag vergadering 09-10-2013: goedgekeurd.
4. Toekomst en beleidsplan: Er ligt een concept, geschreven door het bestuur, wat wordt voorgelegd aan de leden tijdens de A.V. en hopelijk goedgekeurd. Is al te lezen op de website. Adriaan Brouwers licht het onderwerp: Sociaal Domein toe. Hij heeft dit vooral in zijn portefeuille. Hij vertelt wat over de rol van de Gemeente en hoe men in KBO Brabant hierover denkt.
5. Verbouwing Oase: staat al lang op de agenda. De meest recente ontwikkeling: de huidige ruimte herschikken, verbouwen etc. Graag een eigen entree!  
Dit laatste is nog een vraagteken. Op 11 maart hoopt men het fiat van de gemeente te krijgen.  
Wim v. Eijl: is er ruimte voor Koersbal?  
Carel: Er komt overleg met alle activiteitengroepen die gebruik maken van onze ruimte en het bestuur m.b.t hun wensen en dan zal er een oplossing gevonden moeten worden.
6. Financiën: Jan Rennen (penningmeester) krijgt het woord.  
We proberen de interne verbouwing binnen onze financiën te kunnen realiseren, zonder huurverhoging!!!  
We zijn al jaren een gezonde vereniging. Nu moeten we gaan bekijken waar we kunnen besparen en toch de contributies zo laag mogelijk te houden.  
We hebben een bestedingsplan gemaakt en dit zal in de A.V. aan de orde komen.  
In de bijdrage van het bestuur aan de activiteitengroepen is bekknibbeld. Dat doet zeer. Maar kon niet anders, gezien het subsidiebeleid van de gemeente.  
Vraag: bezuinigingen binnen de vereniging. Oké, in hoeverre wordt de afdracht aan KBO Brabant meegenomen?  
Carel: de afdracht is gelijk gebleven., we hebben vorig jaar zelfs 2 euro per lid teruggekregen. Er is grote druk vanuit meerdere plaatsen om dit terug te draaien. Vergis je niet in de bijdrage van KBO Brabant. We kunnen die eigenlijk niet missen. Tijdens de AV komt Truus Noij (lid van bestuur KBO Brabant) hier een toelichting over geven.  
Vraag: We moeten meer samenwerken met de Gemeente (WMO etc), maar we moeten wel geld inleveren?  
Adriaan: De SV-R krijgt minder geld, maar ik vermoed dat de gemeente projectsubsidie gaat geven in de toekomst.
7. Richtlijnen activiteitengroepen: Carel: aandacht voor punt 1 (bestuurswisseling). Geef dit a.u.b. door aan het secretariaat.

Punt 2: vóór nov. begroting inleveren. Dit kan niet altijd, omdat deze goedgekeurd moet worden tijdens de ledenvergadering en deze zijn vaak pas in januari.

Bestuur; dat is overmacht en daar is over te praten. Meld het wel even.

Punt 3: kerststukjes Goodwillfonds: Is nieuw: aandacht hiervoor!

Punt 5: Sponsoring: we willen niets verbieden, maar graag overleg om conflicten te voorkomen.

Punt 11: contributieverhoging: voorkoming van stapeling!

Punt 9: Wim S. : Als wij zelf stukjes plaatsen komen zij duidelijker over. In het belang van onze sponsor vinden wij het belangrijk om zelf stukjes te plaatsen.

Cees.v.E.: wij willen graag dat ons stuk ongewijzigd geplaatst wordt, wat nu niet gebeurde.

Carel: we gaan dit in het bestuur bespreken. We komen er op terug. Ons criterium is: er moet uit blijken dat jullie onderdeel zijn van SV-Rijen.

Henk Bink: Ik ga stoppen als coördinator vanwege mijn gezondheid. Iemand moet dit van mij overnemen., ik wil wel blijven ondersteunen. Misschien is er iemand die het van mij wil overnemen? Denk er eens over na!

Bas de B. heeft ook gezondheidsproblemen . Hij kan het ook niet overnemen!

8. Mailadres bestuur activiteitengroepen: Als men een eigen e-mailadres wil, kan dat. Bijv.: [bridge@sv-rijen.nl](mailto:bridge@sv-rijen.nl).

De computerdeskundigen kunnen dit regelen ( vrijdagmiddag) We hebben al een domeinnaam. Doorgeven aan de secretaris.

9. Wat verder ter tafel komt: Wij hebben de indruk dat de besturen van de activiteitengroepen wat krab bemeten zijn. Wat méér bestuursleden kunnen de taken wat vergemakkelijken. Denk daar eens over na!

We gaan een nieuwe activiteitengroep starten: midgetgolf. De start is gemaakt. Op de dag dat Jeu de Boules en Pitch en Put spelen, speelt ook de Midgetgolfclub.

Denken jullie er nog even aan: Algemene Vergadering: woensdag 12 maart: 13.30 uur.

10. Rondvraag:

Quiltgroep: graag een plaatsje in een kast?

Bij de verbouwing komt er plaats voor jullie.

Thea v. S. : ik kon laatst niet kopiëren. Bij de Boodschap kost het het dubbele.

De toner va et apparaat was op. Onze fout, we hebben nu voorraad. Sorry.

Bridge: we maken gebruik van de printer. Daarvan zijn de cartridges leeg.

De gastvrouwen hebben dit doorgegeven aan Gijs. Loopt niet goed blijkbaar.

De gastvrouwen zullen dit op zich gaan nemen.

Geluid: kan dit geregeld worden?

Ja. Bij de verbouwing!

Reis naar Brussel: de inschrijving was niet goed geregeld.

Het bestuur geeft dit toe; In het bestuur is hier al over gesproken. De afspraak is nu: inschrijvingen gaan voortaan in op de maandag na de bezorging van de 'Ons'.

We gaan hier een universele oplossing voor proberen te vinden.

Inloggen op de website: hiervoor heb je een code nodig. Kan dit niet anders?

We gaan dit opnemen met de webmaster.